

German Shepherd Dog Council of Australia Inc

P.O. Box 2080, Howrah Tasmania 7018

Mobile: 0448581870

Email: [secretary@gsdcouncilaustralia.org](mailto:secretary@gsdcouncilaustralia.org)

From: SV-HG/WUSV, Seidel Helga <[helgaseidel@schaefershunde.de](mailto:helgaseidel@schaefershunde.de)>

Sent: Thursday, March 28, 2024 8:47 PM

Subject: SV-Breed Surveys Procedure - SV-Körungen Abwicklung

Ladies and Gentlemen,

At our SV-office, we always strive to organize processes in the best interest of our partners and members so that their concerns can be processed as quickly as possible. This also applies for the processing of breed surveys abroad.

Therefore, we have been providing a digital registration-form for breed surveys abroad since the last licensing season. Which speeds up the process of application for breed surveys for the manager of the event as well as for our office.

Today we are informing you that from the 1st of May 2024 on, applications for breed surveys at your club can only be reported to the SV by using this online form. Unfortunately, from this point, written reports can no longer be processed for reasons of data processing.

Please make yourself familiar with the handling of the online form as soon as possible and if you have any questions or difficulties, please contact our office at any time.  
([franziskaberger@schaefershunde.de](mailto:franziskaberger@schaefershunde.de)).

Sehr geehrte Damen und Herren,  
in unserer Hauptgeschäftsstelle sind wir stets bemüht, die Abläufe im Interesse unserer Partner so zu gestalten, dass ihre Anliegen schnellstmöglich bearbeitet werden können. Das gilt auch für die Bearbeitung von Körungen im Ausland.

Deshalb stellen wir bereits seit der letzten Körsaison ein digitales Meldeformular Verfügung, mit dessen Verwendung die Körungen im Ausland sowohl von der Meldestelle als auch von unserer Hauptgeschäftsstelle beschleunigt bearbeitet werden können.

Heute informieren wir Sie deshalb, dass Meldungen zu Körungen bei Ihrem Verein ab dem 01.05.2024 nur noch über dieses Online-Formular an den SV gemeldet werden können. Schriftliche Meldungen können ab diesem Zeitpunkt aus datentechnischen Gründen leider nicht mehr verarbeitet werden.  
Bitte machen Sie sich baldmöglichst mit dem Online-Formular vertraut und wenden Sie sich bei Rückfragen oder Schwierigkeiten gerne an unsere Geschäftsstelle  
([franziskaberger@schaefershunde.de](mailto:franziskaberger@schaefershunde.de)).

Best reg  
A. Fath

Verein für Deutsche Schäferhunde (SV) e.V.